



EKSTENOL VEKENSİ NOTIS

Ministri blong Infrastrakja mo Pablik Utiliti (MIPU) i wantem rikrutum olgeta man blong tekemap posisen blong Maritaem Afea Sekta Maneja insaed long Koperet Seves Yunit (CSU). Aplikesen, i shud mitim Kraeteria we oli Wantem blong posisen ia, mo sendem i kam wetem olgeta kopi blong olgeta narafala dokumen we i sapotem aplikesen insaed long wan envelop mo adrese i go long Human Risos Ofisa, PMB 9057, Port-Vila. Olgeta narafala dokumen ia shud inkludum wan Kirikulum Vitae we i no bitim 5 pej we i givim infomesen blong wok eksperiens blong soemaot se hemi mitim kraiteria we oli wantem. Inkludum olgeta kontak infomesen (telefon mo/o imel) blong 2 referi. Aplikesen i klos long namba **30 Julae long 5.00 pm.**

Olgeta man we oli inters, oli shud kolem Ministri blong Infrastrakja, Koporet Seves HR Ofis long 22790 o sendem imel i go long tmarinette@vanuatu.gov.vu blong kasem infomesen pakej mo Standed Job Aplikesen Fom – PSC FOM 3-2.

Taetol blong wok: Maritaem Afea Sekta Maneja

Namba blong Post: 6003

Salari long wan yia: 2,202,300 VUV

Gred: PS 7.1

Ples: Vila

Ministri : Infrastrakja & Pablik Utiliti (MIPU)

POSTE À POURVOIR

Le ministère de l'Infrastructure et des Services publics (MISP) recherche des personnes compétentes pour occuper les postes vacants au sein de la section des services généraux. Toute candidature, répandant aux critères de sélection des postes doit être accompagnée de copies des documents justificatifs dans une enveloppe scellée adressée à : Agent des ressources humaines, SPR 9057, Port-Vila. Les documents justificatifs doivent inclure un curriculum vitae, ne dépassant pas cinq pages, détaillant l'expérience professionnelle et démontrant la capacité de répondre aux critères de sélection. Les coordonnées (téléphone et/ou e-mail) de deux référents doivent être incluses. La date butoir d'envoi des candidatures est fixée **au 30 juillet à 17h00 au plus tard.**

Les personnes intéressées à ces postes doivent contacter la section des ressources humaines aux services généraux du ministère de l'Infrastructure et des Services publics par téléphone au 22790 ou par courriel à tmarinette@vanuatu.gov.vu pour obtenir le Formulaire type de demande d'emploi de la CFP (CFP 3-2).

Titre du poste: Gestionnaire du secteur des affaires maritimes

Numéro de poste: 6003

Salaire annuel: 2 202 300 VUV **Echelon salarial:** PS 7.1 **Lieu d'affectation:** Vila
Ministère : Infrastructure et Services publics (MISP)

EXTERNAL VACANCY NOTICE

The Ministry of Infrastructure and Public Utilities (MIPU) wishes to recruit suitable individual for vacant position in the Corporate Service Unit (CSU). The application, which should address the Selection Criteria for the advertised position must be accompanied by photocopies of supporting documents in a sealed envelope addressed to the Human Resource Officer, PMB 9057, Port -Vila. Supporting documents should include Curriculum Vitae of no more than 5 pages detailing employment experience demonstrating capacity to meet the Selection Criteria. The contact details (phone and/ or e-mail) for 2 current Referees must be included. The closing date for this application is **30th July 2020 @ 05.00 pm.**

Interested individuals should call in the Ministry of Infrastructure, Corporate Services HR Office on 22790 or email: tmarinette@vanuatu.gov.vu to collect the information package and Standard Job Application Form – PSC FORM 3-2.

Job Title: Maritime Affairs Sector Manager **Post Number:** 6003
Annual Salary: 2,202,300 VUV **Grade:** PS 7.1 **Location:** Vila
Ministry : Infrastructure & Public Utilities (MIPU)